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           Warszawa 
 
 

                          Szanowna Pani Premier!  
 
                                  Jestem użytkownikiem działki w ROD „Zacisze” w Żaganiu i tak jak 
wielu użytkowników zastanawiam się nad tym, dlaczego komuś przyszło do głowy 
zakwestionowanie sposobu wyboru delegatów na Zjazd nadzwyczajny, którego celem 
było przyjęcie Statutu PZD.  Ciekawostką jest to, że statut obowiązujący przyjęty był w 
takim samym trybie i jakoś to nikomu nie przeszkadzało – i dlatego zadaję sobie pytanie 
czyżbyśmy żyli już w innym kraju? 
                    Pragnę jednocześnie nadmienić, że każdy z nas działkowców miał możliwość 
zgłaszać propozycje do projektu, który został nam przedstawiony. Co jest dowodem na 
to, że statut był szeroko konsultowany. 
                     W moim odczuciu niezarejestrowanie statutu jest niczym innym jak chęcią 
pozyskania gruntów w celu zabezpieczenia roszczeń zgłaszanych przez stowarzyszenie 
„Dekretowiec”. 
 
                        Szanowna Pani Premier!   

   
                  Przedstawiając swoje stanowisko w powyższej sprawie zwracam się do Pani 
Premier z prośbą o zainteresowanie się tą sprawą i spowodowanie, aby statut został jak 
najszybciej zarejestrowany.   
 
    
 
 
     Otrzymują: 
     KR PZD Warszawa   
      OZ PZD Zielona Góra        

 

           Z wyrazami szacunku!
           Karol Wojtysiak


